
V MANIFIESTO – CONSEJOS Y COLEGIOS DE LA ABOGACÍA 
MEDITERRÁNEA EN REIVINDICACIÓN DEL CORREDOR DEL 
MEDITERRÁNEO.  
 
Desde el mes de mayo de 2017,  en  el que los Consejos y los colegios de la 
abogacía del arco del Mediterráneo  celebraron en Manresa la primera 
conferencia para reivindicar  el desarrollo del Corredor del Mediterráneo,  se 
constata que no se ha recuperado el retraso histórico en la ejecución de esta 
infraestructura, esencial para el desarrollo económico y sostenible, que 
acumula ya 20 años de retraso. 
 
Seis años después de aquella primera conferencia, las reivindicaciones que los 
representantes de la abogacía realizamos en su día, y que se reiteraron el año 
2018 en Valencia, el 2019 en Cartagena y el año 2020 en Benidorm, continúan 
vigentes. 
 
El crecimiento económico, el desarrollo social y la acción contra el cambio 
climático, más necesaria que nunca, dependen  en gran medida de la inversión 
en infraestructuras sostenibles que permitan el desarrollo industrial  y el 
progreso tecnológico, en consonancia con la previsión del Objetivo 9 de la 
Agenda 2030 de N.N.U.U.  
 
El desarrollo del Corredor ha de permitir una movilidad más sostenible, una 
mejora de la competitividad de las empresas del arco del Mediterráneo y su 
área de influencia, fomentando la cooperación  y las relaciones jurídicas entre 
las personas y los territorios por los que ha de transcurrir, desde la Junquera 
hasta Algeciras, suponiendo, por este motivo, una infraestructura 
imprescindible para la vida económica y social.  
 
Para la Abogacía del Mediterráneo, la  ejecución de esta obra resulta 
insoslayable e inaplazable, y por este motivo, reclamamos, nuevamente, a 
los poderes públicos del Estado español la dotación presupuestaria 
precisa y la ejecución inmediata y sin más retrasos de esta infraestructura 
vertebradora de los territorios que atraviesa. 



V MANIFEST - CONSELLS I COL·LEGIS DE L’ADVOCACIA 
MEDITERRÀNIA EN REIVINDICACIÓ DEL CORREDOR DE LA 
MEDITERRÀNIA. 
 
Des del mes de maig de 2017,  que els consells i els col·legis de l’advocacia 
del Mediterrani van celebrar a Manresa  la primera conferència per reivindicar 
el desenvolupament del Corredor de la Mediterrània, es constata que no s’ha 
recuperat l’endarreriment  històric  en  l’execució d’aquesta infraestructura 
essencial per al desenvolupament econòmic i sostenible, que acumula ja 20 
anys de retard. 
 
Sis anys després d’aquella primera conferència,  les reivindicacions que els 
representants de l’advocacia vàrem  realitzar i que vam reiterar l’any 2018 a 
València, el 2019 a Cartagena, i l’any 2020 a Benidorm, continuen vigents.  
 
El creixement econòmic, el desenvolupament social i l’acció contra el canvi 
climàtic, més necessària que mai,  depenen en gran mesura de la inversió en 
infraestructures sostenibles que permetin el desenvolupament industrial i el 
progrés tecnològic, en consonància amb la previsió de l’Objectiu 9 de l’Agenda 
2030 de N.N.U.U.  
 
El desenvolupament del Corredor ha de permetre una mobilitat més sostenible i 
una millora de la competitivitat de les empreses  de l’arc de la Mediterrània i la 
seva àrea de influència, fomentant la cooperació i les relacions jurídiques entre  
les persones i els territoris pels que ha de transcórrer, des de la Jonquera fins a 
Algeciras, esdevenint, per aquest motiu,  una infraestructura imprescindible per 
la  vida econòmica i social. 
 
Per a l’Advocacia del Mediterrani, l’execució d’aquesta obra resulta  
indefugible i inajornable i per aquest motiu,  reclamem, novament,  als 
poders públics de l’Estat espanyol la dotació pressupostària precisa i 
l’execució immediata  i sense més endarreriments d’aquesta 
infraestructura vertebradora dels territoris que travessa.  
 

 


